
Politieke Avond Gooise Meren Vragenuur                                                        
 

Vergaderdatum:  
 

21 december 2016 

Onderwerp vraag: 
 

Subsidie PSZ de Stampertjes 

 
Peuterspeelzaal de Stampertjes heeft recent een tweetal gesprekken gehad met de gemeente over hun subsidie-aanvraag. De 
afgelopen jaren is aan de peuterspeelzalen in Bussum en Naarden +/- €1000,- per kind per jaar in het kader van de VVE 
gesubsidieerd. In 2018 komt er een harmonisatie aan en moeten peuterspeelzalen betaalde opgeleide krachten in dienst nemen 
en voldoen aan diverse eisen passend bij de harmonisatie. 
 
Al 3 jaar is er subsidie gegeven in lijn met het geldende beleid voor Peuterspeelzalen. De subsidie is geïnvesteerd in educatieve 
materialen voor de kinderen, opleidingen etc. De GGD-rapporten waren goed en ook de toenmalige gemeente Bussum was 
positief in de gesprekken. De Stampertjes ligt in een verjongende buurt en er is een grote groei van kinderen. 
 
Recent is er in gesprek met de leiding van de peuterspeelzaal aangegeven dat zij slechts voor 6 maanden subsidie krijgen in 2017 
en slechts €500,- per kind. De consequentie hiervan is dat de Stampertjes in 2017 geen verbintenissen kunnen aangaan voor 2018 
met de wettelijk verplichte betaalde leidsters, met de verplichte betaalde leidinggevende, voor nascholingen, verplichte 
investeringen etc.  
Dit roept de volgende vragen op: 
 

1. Wat is het subsidiebeleid van Gooise Meren voor de Peuterspeelzalen? Krijgen alle peuterspeelzalen hetzelfde 
subsidiebedrag met dezelfde voorwaarden in 2017? Als dat zo is, zijn alle peuterspeelzalen dan in hun voortbestaan 
bedreigd voor 2017? 

2. Wat is de reden dat de Stampertjes in 2017 niet de subsidie krijgen die ze de afgelopen 3 jaar hebben gekregen? 
3. Wil het college de Stampertjes opheffen als Peuterspeelzaal 

 

Naam raadslid/-leden (fractienaam) 

Marieke Munneke Smeets 
Hart voor BNM 
 
 

 


